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Vragen van gemeenteraadsleden Gemeenteraad 

 
Onderwerp: 
 

Amoveren sportpark De Warande  

Datum 12 mei 2020 
Partij: Helmond Aktief 
  
Bijlage: 24 
Ingekomen brief griffie: 7 mei 2020 
Antwoord college 26 mei 2020 

 
Geachte leden van het college, 
 
Op 9 mei 2017 werd middels het raadsvoorstel 26 “visie amateurvoetbal Helmond” o.a. het besluit genomen 
op 2 sportparken, te weten de Warande en Houtsdonk af te stoten. Het raadsvoorstel zou na 3 jaar zijn 
afgewerkt wat impliceert dat de werkelijke datum op 1 juli 2020 zou gaan uitkomen. 
We nadere deze fatale datum en via vragen van o.a. de fractie Helmond Aktief is van het college, met name 
portefeuillehouder wethouder van Dijk, het antwoord ontvangen dat deze fatale datum in stand blijft. 
Omdat na de besluitvorming in 2017 geen uitvoeringsplan is aangereikt, terwijl mogelijk op ambtelijk niveau 
wel aan de uitvoering wordt gewerkt, zou ondergetekende namens de fractie Helmond Aktief  wat betreft 
sportpark de Warande, de volgende vragen willen voorleggen; 

1) Gaat na 1 juli 2020 de ontruiming daadwerkelijk worden opgestart? 

2) Zo ja welke “attributen” gaan dan definitief worden weggehaald bijv. goals, buis afrastering, 

gaashekken / omheining, hoge ballenvangers, dug-outs, beregening installatie, veldverlichting, gras, 

drainage, bestrating etc. 

3) Wordt het terrein voor gebruik her-bestemd ? Ecologische zone? Zo ja is de procedure hiervoor al 

opgestart? 

4) Hoe wordt met de opstallen en overig eigenaren deel van de voetbalvereniging omgegaan? 

5) Wordt er een vereffening, ook in financiële zin, met de voetbalvereniging gedaan? De vereniging 

dient ook diverse contracten te ontbinden waarschijnlijk zijn hier ook kosten mee gemoeid? 

6) Worden verwijzingen in de openbare ruimte naar sportpark de Warande verwijderd? En gaat de 

openbare verlichting aan de Goorloopweg worden verwijderd omdat in vergelijkbare gebieden in de 

Goorloop zone géén openbare verlichting is toegestaan? 

7) Hoe worden de kosten van ontruiming verrekend? Via budget raadsvoorstel 26 ? 

8) Dienen nog juridische zaken worden afgehaald? Bijv. erfpachtconstructie. 

9) Kan de vereniging nog gebruik blijven maken van hun fysieke onderkomen? Kantine met 

aanpalende ruimten. Zo ja welke mogelijkheden zijn dan nog mogelijk? 

10) Hoe is de communicatie tussen voetbalvereniging en gemeente Helmond georganiseerd? 

Kortom vele vragen die binnen onze fractie leven en waar we graag de nodige antwoorden zouden willen 
ontvangen. 
 
In afwachting van uw reactie. 
Mvrgr. 
Fractie Helmond Aktief 
Namens deze fvz Berry Smits 
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Antwoord van het college van burgemeester en wethouders: 
 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede: 
 
1. Gaat na 1 juli 2020 de ontruiming daadwerkelijk worden opgestart? 

Conform raadsbesluit voetbalvisie worden er 2 sportparken afgestoten. De voorbereidingen  voor het 

ontmantelen van beide sportparken is gestart.  

 

2. Zo ja welke “attributen” gaan dan definitief worden weggehaald bijv. goals, buis afrastering, gaashekken 

/ omheining, hoge ballenvangers, dug-outs, beregening installatie, veldverlichting, gras, drainage, 

bestrating etc. 
Het sportpark wordt ontmanteld en ontdaan van alle sporttechnische materialen en eigendommen van 

de gemeente. Dit betekent inderdaad dat de attributen zoals hekwerken, drainage en verlichting worden 

verwijderd en waar nodig en mogelijk hergebruikt.   
 

3. Wordt het terrein voor gebruik her-bestemd ? Ecologische zone? Zo ja is de procedure hiervoor al 

opgestart? 

Zoals in de voetbalvisie wordt beschreven, zal dit terrein uiteindelijk betrokken worden bij de aanwezige 

natuurwaarde van de Warande. Dit zal pas opgestart worden na ontmanteling van het park.  

 

4. Hoe wordt met de opstallen en overig eigenaren deel van de voetbalvereniging omgegaan? 

De aanwezige opstallen zijn in erfpacht uitgegeven aan de voetbalvereniging. Deze 

erfpachtovereenkomst zal worden ontbonden.  

 

5. Wordt er een vereffening, ook in financiële zin, met de voetbalvereniging gedaan? De vereniging dient 

ook diverse contracten te ontbinden waarschijnlijk zijn hier ook kosten mee gemoeid? 

Zowel de gemeente als de vereniging zullen kosten moeten maken. In de erfpachtovereenkomst is 

vastgelegd dat de grond vrij van opstallen zal moeten worden overgedragen. Momenteel worden de 

opstallen getaxeerd. De kosten die de gemeente momenteel maakt om de ontmanteling mogelijk te 

maken worden ook verrekend. De voetbalclub heeft een betalingsregeling en achterstanden bij de 

gemeente die worden verrekend met de restwaarde van de opstallen.  Hierover zijn we in overleg met de 

vereniging. 

 

6. Worden verwijzingen in de openbare ruimte naar sportpark de Warande verwijderd? En gaat de 

openbare verlichting aan de Goorloopweg worden verwijderd omdat in vergelijkbare gebieden in de 

Goorloop zone géén openbare verlichting is toegestaan? 

De verwijzing naar het sportpark zal worden verwijderd, over de overige openbare verlichting is nog 

geen besluit genomen. Dit zal betrokken worden bij de landschappelijk inrichting van het gebied waarbij 

rekening wordt gehouden met de nog aanwezige functies.   

 

7. Hoe worden de kosten van ontruiming verrekend? Via budget raadsvoorstel 26 ? 

Zie antwoord op vraag 5.  

 

8. Dienen nog juridische zaken worden afgehaald? Bijv. erfpachtconstructie. 

Zie antwoord op vraag 4.  

 

9. Kan de vereniging nog gebruik blijven maken van hun fysieke onderkomen? Kantine met aanpalende 

ruimten. Zo ja welke mogelijkheden zijn dan nog mogelijk? 

Nee, alle opstallen worden verwijderd.  
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10. Hoe is de communicatie tussen voetbalvereniging en gemeente Helmond georganiseerd? 

Er is goed overleg met de voorzitter van de vereniging, zowel ambtelijk als bestuurlijk. 

 
 
Burgemeester en wethouders van Helmond 
 
Mevr. P.J.M.G. Blanksma-Van den Heuvel  H.J. de Ruiter 
burgemeester      secretaris 
 


